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DE STUDIEADVISEUR 
Aan de studierichting bestuurskunde is een studieadviseu.r> verbonden. 
Sinds 1 augustus 1985 vervult mevrouw Gevers deze functie. Zij adviseert 
studenten ten aanzien van hun studie, ziet toe op de studievoortgang, 
en fungeert als 'vraagbaak' voor studenten. Verder neemt zij deel aan de 
facultaire onderwijscommissies in de juridische en sociale faculteit en 
andere overlegorganen, zoals bijvoorbeeld 'het studieadviseursoverleg' 
(vergadering van studieadviseurs van verschillende faculteiten). Een 
belangrijke taak van mevrouw Gevers heeft betrekking op de studie
coördinatie. Zij zorgt bijvoorbeeld voor het totstandkomen van de studie
roosters, die zij in overleg met de wetenschappelijke staf vaststelt. 

door Renato Meloni 

Welke knelpunten zijn er te 
signaleren m.b.t. de studie 
bestuurskunde? Wat zijn de voor
naamste problemen resp. klach
ten over de studie van de kant 
van de studenten? 

"Echte knelpunten met betrek
king tot de studie zijn er ge
lof ik niet zo zeer. Het komt 
natuurlijk wel voor dat er 
studenten naar me toe komen, 
die hetzij persoonlijke pro
blemen, hetzij problemen met de 
studie hebben. Sommige studen
ten blijken problemen te heb
ben met de zwaarte van de 
studie. Een oorzaak van die 
problemen kan zijn, dat de 
middelbare scholen, de voor
opleidingen dus,verschillen. 
Zo kun je bijvoorbeeld ver
schillenzien tussen de pro
blemen van de bèta en alpha
leerlingen. Het blijkt toch 
wel, dat bèta-leerlingen anders 
tegen de studie aankijken dan 
alpha-leerlingen, ze hebben een 
andere redeneringswijze. 
Niettemin zijn beide groepen 
studenten snel gewend aan de 
studie Bestuurskunde". 

Adviseert u studenten ook wel 
eens om te stoppen? 

"Dat hangt er natuurlijk vanaf. 
Het is uiteindelijk de student 
zèlf die moet beslissen over 
wel of niet doorgaan. Daarom 
probeer ik me zoieel mogelijk 
in de student te verplaatsen. 
Ik probeer me in te denken, 
Waar Om h e t V an d e S t U d e n t ei i t 
gezien verstandiger zou zijn 
door te gaan of te stoppen met 
de studie. Vanuit die invals
hoek geef ik dan advies. 
Er zijn ook een paar mensen 
geweest die zich voor de studie 
hadden ingeschreven, en er me
teen al in november mee zijn 
gestopt, zonder dat ik ze ooit 
hier heb gezien. Waarschijn
lijk hebben zij voor een ande
re studierichting gekoz9n". 

Zijn er al veel mensen die 
naar Rotterdam zijn overgestapt, 
of die dit alsnog gaan doen ? 

"Nee, dat valt wel· mee. Verle
den jaar is er één naar Rot
terdam gegaan; er bestaat na
tuurlijk altijd de mogelijk
heid om in Leiden je hoofdvak 
te volgen, en dan bijvoorbeeld 
eens in de week naar Rotterdam 
te gaan om de economische vari
ant te volgen. En natuurlijk 
kan je na het tweede jaar ook 
onvoorwaardelijk overstappen 
naar Rotterdam. Overigens is 

het ook mogelijk om van Rotter
dam naar Leiden te komen, want 
Leiden heeft een aantrekkelijk 
studieprogramma bestuurskunde 
en men kan van het enorme on
derwijsaanbod van de Leidse 
universiteit gebruik maken om 
zijn keuzevakkenpaketten sa
men te stellen. Overigens is 
Leiden ook een gezellige uni
versiteitsstad, de oudste van 
Nederlanc'.." 

In reaktie op het artikel dat in 
de Mare heeft gestaan; zijn er 
problemen met de invulling van de 
studie na het tweede jaar ? 

"Nee, die ZlJn er zeer zeker 
niet. De invulling van het der
de jaar is geen enkel pro
bleem. Er was daarentegen een 
bestuurlijk probleem. Dit pro
bleem is inmiddels opgelost. De 
vakgroep heeft haar zin gekre
gen. Zij is nu in staat om een 
kwalitatief hoogwaardig pro
gramma aan te bieden. Er zullen 
enkele kleine veranderingen ko
men. Zo zullen Culturele 
Antropologie en Sociologie der 
Niet Westerse Volken naar het 
D-1 verhuizen. Inplaats daarvan
komt Inleiding Recht in de pro
pedeuse. Dit om de studiedruk
in een later jaar niet te groot
te laten worden en een even
wichtig studieprogramma te
krijgen".

Hoe ziet u de toekomst van de 
studie bestuurskunde? 

"Die zie ik optimistisch in. 
Het is vooral het bijzondere, 
interdisciplinaire karakter van 
de studie dat me wel aanspreekt 
De studie is bred opgezet en 
zodoende kan je als student 
veel keuzen maken, We krij-
gen signalen dat onze studen
ten die straks afstuderen ge
makkelijk een baan zullen vin
den." 

INTRODUCTIEDAG VAKGROEP 
BESTUURSKUNDE 1986 

Op woensdag 3 september zal de 
introductiedag voor de,dan,eer
�tejaars Bestuurskunde plaats
vinden. 
Net als vorig jaar zal er op 
die dag gebruik worden gemaakt 
van een mentoren-principe: een 
min of meer ouderejaars stu
dent als vraagbaakvoor een 
groepje van eerstejaars studen
ten. 

Hierbij roept de introductie
dag commissie U, als Bestuurs
kunde-student, op om op die 3e 
september een aantal eerste
jaars studenten onder uw 
hoede te nemen, om zo de war
schijnlijkheid van het succes 
van die dag te vergroten. 

Mocht u zich, na vorig jaar aan 
de introductiedag te hebben 
deelgenomen, terecht moreel 
verplicht voelen zich als 
vrijwilliger te melden, dan kan 
dat, bij voorkeur schriftelijk, 
bij de vakgroep, ter attentie 
van de introductiedag-commissie. 

Mocht u minder moeite hebben 
met Uw morele verplichtingen, 
bent U niettemin van hartewel
kom op de borrel die die 
dag ter meerdere integratie zal 
worden gehouden.Tijd en plaats 
zullen nader worden gespeci
ficeerd. 

Namens de commissie ter voor
bereiding en organisatie van 
de introductiedag 1986, 

G. Waalkens, student-assistent
v�kgroep Bestuurskunde.
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